



### Närvarande:

Elinore Sellén, Urban Larsson, Susanne Jonsson, Annsofi Wikström, Karina Nilsson (via Teams), Martin Hedberg samt Jan Olov Nyman

Övriga: Kalle Andersson, Putte Gilberg, Barbro Tägtström, Annsofie Carlson samt Linnea Lindberg

### § 1 Mötets öppnande

Elinore förklarar styrelsemötet öppnat.

### § 2 Godkännande av dagordning

Vi beslutar att godkänna dagordningen.

### § 3 Föregående mötesprotokoll

Protokoll nr 6, 2020-07-19, styrelsemöte.

Vi beslutar att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna.

### § 4 Kvarstående/Pågående arbeten

#### - Förbundsmöte/Förbundsstyrelsen:

Nu är det nära. DOG-möte förra veckan. Diskuterade valberedningens förslag. Det är ett problem att få fram personer till styrelsen. Ansvarsfrihet eller inte...DOG är splittrad. Finns ett förslag på en helt ny valberedning.

#### - Riktlinjer pga Corona vid tävling/träning:

Inga nya direktiv.

### § 5 Ekonomi

Susanne redovisar de aktuella siffrorna.

### § 6 Inkommande post/skrivelser

Ann-Marie Bergström har skickat in att hon avsäger sig uppdraget som SGA.

Det har kommit mail från Mats Bergman och Harry Joki om sina synpunkter gällande förbundsstyrelsen.

### § 7 Rapporter och uppkomna frågor

#### a) Ungdomsgruppen:

Har inte hört något. Ludvika har en bra ungdomsverksamhet.

#### b) Rapporter från SGA och övriga rådgivare:

Rapport från Folkrace. Det börjar rulla på. Tävlingarna har gått bra. 4 tävlingar till i år. Finns ett stort behov av utbildning. Men när ska man börja kunna börja med det.

**c) Utandningsprov tävlingar:**

Avvaktar hur det blir med tävlingar. Det finns apparater att låna för klubbarna.

**d) DOG-gruppen:**

Se ovanstående

**e) Bilsportsgalan NNBF:**

Kalla till SGA möte. Bestämmer datum på nästa möte.

**f) Information till klubbarna:**

Vi går ut med information om medlemsavgift för 2021.

**§ 8 Miljö**

Inget att ta upp.

**§ 9 Utbildningar**

Miljöutbildning den 10/10 på Scandic. Måste gå ut med inbjudan.

Utbildning av domare i folkrace.

**§ 10 Övriga frågor**

Gallring av juniorer i folkrace är inte tillåtet. Men det skapar problem om det blir för många juniorer till en tävling. Borde vara en procentsats på hur många juniorer det får vara på en tävling.

**§ 11 Nästa möte**

Nästa möte blir den 27/9, kl. 14.00 i Hedemora.

**§ 12 Mötets avslutande**

Elinore tackar för mötet.



Elinore Selldén

Ordförande



Karina Nilsson

Sekreterare